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ESPORTS 2 Futbol. La Territoriallleidatana prepara una 
nova temporada mentre espera canvis. 

Motociclisme. Ellléidata Guillem Navas, 
seleccionat per als X-Games deis EUA. 
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HOQUEI OK LlIGA 

• 
I 

Per primera vegada a la historia hi haura tres equips lleidatans a la maxima categoria, el Llista a 
la masculina i Vila-sana i Alpicat a la femenina 11 El Fraga també ha pujat en dones 

JOS~ CARLOS MONGE 
I LLEIDA I "És un moment historic 
per a l'hoquei lleidata", explica 
Ricard Vizcarra, president de 
l'Alpicat, equip que diumenge 
passat va certificar l'ascens a 
l'elit de l'hoquei femení. L'ho
quei és l'únic esport en el qual 
Lleida té ara representació tant 
a la maxima categoria masculi
na com a la femenina, una 'Cosa 
que només es va donar fa uns 
anys en tenis taula, amb el CTT 
Borges a la Superdivisió mas
culina i el CTT Balaguer a la 
femenina. 

Ambdós, per cert, van arribar 
a guanyar la Lliga. La proxima 
temporada a l'OK Lliga mas
culina seguira el Lleida Llista, 
mentre que a la femenina coin
cideixen per primera vegada dos 
equips. el Vila-sana i l'Alpicat. 
"Si fa sis anys ens ho diuen, hau
ríem pensat que era una boge
ria", afegeix Vizcarra. 

A aixo se suma que, a la ma
xima categoria femenina, tam
bé hi haura el Fraga, igualment 
acabat d'ascendir, cosa que per
metra veure tres equips a l'elit 
en un radi d'uns 70 quilometres. 
Tant Vizcarra com Ramon Por
ta, president del Vila-sana, ve-

INTERES CREIXENT 

Vila-sana i Alpicat 
destaquen que els seus exits 
van acompanyats d'una 
major assistencia de públic 

uen aspectes positius en aques
ta circumstancia. "Redulm les 
despeses en despla9aments i 
guanyarem públic en els par
tits entre nosaltres i també un 
creixement en l'interes per la 
competició", explica en aquest 
sentit Vizcarra. 

"És molt positiu", ratifica 
Porta. "Aixo vol dir que l'ho
quei esta creixent a Lleida. Tant 
Alpicat com nosaltres portem 
molts anys treballant amb 
aquest objectiu", afegeix. Com 
a possible inconvenient, Porta 
veu que "hi haura més compe
tencia entre nosaltres a l'hora 
de fitxar jugadores i, encara que 
és cert que hi haura més interes 
per la competició, també suposa 
més responsabilitat perque ens 
obliga a estar a l'altura. Si estem 
en el grup capdavanter, entre els 
cinc o sis primers, sí que vindra 
més públic, pero si no, no vin
dran", comenta. 

L'Alpicat va aconseguir I'ascens diumenge passat a la pista del Mataró. 

El Vila -san~ va tancar la temporada caient en semifinals del play-off. 

Vizc;ura admet que tant Vi
la-sana com Fraga juguen en 
una altta Lliga. "EUs tenen més 
capacitat economica. El Vila-sa
na acaba de fitxar les dos millors 
jugadores del Cerdanyola", ex
plica amb referencia a l'argenti
na Daiana Silva i Maria Figue
rola, els fitxatges de les quals va 
avan9ar SEGRE dijous passat. 
"La nostra filosofia és una al-

tra. Apostem des de sempre per 
gent de la casa, perque creiem 
que a Lleida hi ha prou talent 
per estar a la maxima catego
ria", afegeix. "Hem pujat, pero 
la nostra idea continuara sent 
la mateixa", assenyala. 

Tant Vila-sana com Alpicat 
han constatat un augment de 
públic als seus pavellons. "No
saltres tenim entre 400 i 500 

EL DETALL 

DE BELL-LLOC 

La lIeidatana Mar 
Frand fitxa per 
I'equip del Segria 
• La Ueidatana Mar Fran
ci (Bell-lloc, 1-12-1999) 
és el primer fitxatge de 
l'Alpicat per a la proxima 
temporada, de manera 
que l'exjugadora del Vi
la-sana torna a un club 
lleidata després d'haver 
jugat la passada campa
nya al Voltrega i, les dos 
anteriors, a l'Igualada. 
La de Bell-lloc ha firmat 
per una temporada amb 
l'equip del Segria, al qual 
aportara la seua experien
cia a la maxima categoría. 

"Amb la incorpora ció 
de la Mar mantenim la 
nostra filosofia d'apostar 
per jugadores lleidata
nes", explica el president 
del club, Ricard Vizcar
ra. En principi, l'Alpicat 
només fara un fitxatge 
més i sera un jugador es
tranger amb qui esta en 
negociacions. 

La plantilla de l'Esneca Fraga que ha pujat a I'OK Lliga. 

aficionats en cada partit, amb 19 
qual cosa molts s'han de quedar 
drets", explica Porta, que de
fensa la necessitat d'ampliar el 
paveUó. "A Alpicat, des del duel 
de play-off amb el Vilanova, el 
públic que ve als partits del fe
mení ja s'atansa al que tenim en 
els masculins. S'omple el pavelló 
i ara seguira així", assenyala 
Vizcarra. 

EIs dos equips lleidatans 
incrementaran el pressupost, 
el Vila-sana a causa que ha 
d'afrontar per primera vegada 
en la seua historia una com
petició europea i l'Alpicat, a 
causa de l'ascens. El Vila-sana 
passara d'uns 170.000 euros als 
200.000, mentre que l'Alpicat 
haura de pujar de 110.000 a uns 
140.000 euros. 


